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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
 
Az ülés  

időpontja: 2016. június 22. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2016/5 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: - 

- igazolatlanul: - 

 
 
 
Sági Mihály elnök: Tisztelettel köszöntöm a bizottság tagjait. Megállapítom, hogy a bizottság 
határozatképes, a három fős tagságból jelen van három fő. Köszöntöm a polgármester urat és a 
jegyző urat. Van-e valakinek napirendi módosításra javaslata? Ha nincs, akkor aki ebben a 
sorrendben elfogadja a napirendi pontokat, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
29/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola Pusztaszeri Telephelye (Csizmazia György 

Általános Iskola) munkájáról 
2.) Beszámoló a Térségi Közös Igazgatású Közoktatási és Gyermekjóléti Intézmény Csizmazia 

György Óvoda munkájáról 
3.) Beszámoló a háziorvos munkájáról 
4.) Beszámoló a fogorvos munkájáról 
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5.) Beszámoló a védőnő munkájáról 
6.) A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
7.) Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2015. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 
8.) Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
9.) Hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés módosítása 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola Pusztaszeri 
Telephelye (Csizmazia György Általános Iskola) munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola 
Pusztaszeri telephelye munkájáról. Mielőtt átadnám a szót a bizottság tagjai számára, nekem az 
volna a tiszteletteljes kérésem, hogy lehet-e úgy tovább vinni az anyagot, hogy mivel nincs kinek 
kérdéseket föltenni, ezért a testületi ülésen tárgyaljuk meg. Én azt vettem ki ebből, hogy olyan 
kérdések merülhetnek föl részemről, részetekről, amire a Zsoltnak vagy valakinek válaszolni 
kellene. Én azt kérem a bizottság tagjaitól, hogy a bizottság a tárgyalást a képviselő-testületre 
bízza. Én elolvastam, nekem lennének kérdéseim, és kihez tegyem fel a kérdéseim, ha nem tud itt 
lenni valaki az iskolától.  
 
Máté Gábor polgármester: Ha van konkrét kérdés, azt tegyük most fel, mert én azt közvetítem a 
Zsolti felé és tud rá készülni, hátha olyan jellegű, amire nem tud rögtön válaszolni.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Az is egy döntési mód, hogy a bizottság azt mondja, hogy tárgyalásra 
alkalmasnak találja, a másik verzió, hogy elfogadásra javasolja.  
 
Sági Mihály elnök: Tárgyalásra alkalmasnak találja a bizottság ezt a napirendi pontot.  
 
Kovács Andrásné tag: Ha elolvassátok szerintem teljesen kimerítő az anyag, szerintem mindenre 
kitér.  
 
Sági Mihály elnök: Engem konkrétan érdekelne, hogy mi az oka annak, hogy a 107 gyerek 
összesen 4539 órát, tehát 40,4 órát hiányzott. Azt olvasom ki az előterjesztésből, hogy igazolatlan 
hiányzás nem volt.  
 
Máté Gábor polgármester: Általában betegség szokott lenni a hiányzás oka.  
 
Sági Mihály elnök: A másik dolog az elejében valahol az van benne, hogy az angol nyelvből 2,8 
az átlag. Amikor a végére lapozok ahol tantárgyakként, összeadja ott meg 3,43.  
 
Máté Gábor polgármester: Ha megnézed ez az átlag a 6. osztályban van. a negyedik osztály 
viszonylag könnyebb még ott van egy kiugró átlag, az 5. 6. osztályos gyenge átlagot sok minden 
befolyásolhatja.  
 
Sági Mihály elnök: Én azt javaslom, hogy úgy menjen tovább, hogy tárgyalásra alkalmasnak 
találtuk. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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30/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a Szent Miklós Katolikus Általános Iskola Pusztaszeri Telephelye (Csizmazia 

György Általános Iskola) munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Szent Miklós 
Katolikus Általános Iskola Pusztaszeri Telephelye (Csizmazia György Általános Iskola) munkájáról 
szóló beszámolót a Képviselő-testületnek megtárgyalásra alkalmasnak minősíti. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Beszámoló a Térségi Közös Igazgatású Közoktatási és Gyermekjóléti 
Intézmény Csizmazia György Óvoda munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, beszámoló a Térségi Közös Igazgatású 
Gyermekintézmény munkájáról, ez az óvoda.  
 
Kovács Andrásné tag: Én átnéztem, és sajnálattal állapítom meg, hogy négy elsős lesz összesen. 
Azt mondja, hogy 2017. szeptember 1-től nincs bölcsőde.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Egységes óvoda-bölcsőde vagyunk most, akkor meg külön lesz a 
bölcsőde és akkor több gyerek fog beleférni, most csak öt bölcsődés lehet, és együtt vannak a 
kicsikkel.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja ezt a beszámolót. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
31/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a Térségi Közös Igazgatású Közoktatási és Gyermekjóléti Intézmény Csizmazia 

György Óvoda munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Térségi Közös 
Igazgatású Közoktatási és Gyermekjóléti Intézmény Csizmazia György Óvoda munkájáról szóló 
beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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3. napirendi pont: Beszámoló a háziorvos munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, beszámoló a háziorvos munkájáról. Én úgy érzem, 
hogy röviden, tömören leírta. Kíván-e valaki hozzászolni? Ha nem, akkor a háziorvos munkájáról 
szóló beszámolót a bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
32/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a háziorvos munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a háziorvos 
munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Beszámoló a fogorvos munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Negyedik napirendi pont a fogorvos munkájáról a beszámoló. Egyetlen 
kérdésem van Gáborék felé, hogy ez a melegvizes kézmosóval mi a helyzet.  
 
Máté Gábor polgármester: Meg lesz oldva, ha a pályázat nem akkor is meg lesz oldva. 
Megvárjuk a pályázat, nyer, vagy nem nyer, mihelyt kiderül, hogy nyert a pályázat akkor annak 
keretében meg lesz, ha nem nyert a pályázat azonnal csináljuk.  
 
Kovács Andrásné tag: Elolvastam, a tényeket írja a doktornő.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja a napirendi pontot. Aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
33/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a fogorvos munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a fogorvos 
munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Beszámoló a védőnő munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont beszámoló a védőnő munkájáról. Szerintem valósak 
is a dolgok, hiszen volt itt a múltkor, amikor a Mucsiné beszámolója volt és mindenkivel együtt tud 
működni.  
 
Máté Gábor polgármester: Én szoktam elkísérni Icát, ha olyan helyekre megy, akár újszülötthöz, 
vagy ha közös akciók vannak a kisgyerekek vonatkozásában és én nagyon szakszerűnek és 
higgadtnak, nyugodtnak látom és elfogadják a tanácsadásban részesülők.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Amit nem tudom, hogy el fog-e mondani, vagy itt lesz-e, de az anyag 
leadása után történt, hogy az ANTSZ-től megkaptuk ezt a működési engedélyt méhnyak szűrés 
végzésére. Célzott rá, hogy ő ezt a tanfolyamot elvégezte, most már engedélyünk van rá, hogy 
folytathassa ezt a tevékenységet.  
 
Sági Mihály elnök: A beszámolót elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
34/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a védőnő munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a védőnő 
munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
 
Sági Mihály elnök: A következő napirendi pont, Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár 
szakmai tájékoztatója. Azt megjegyzem csak, hogy ha könyveket selejteznek, ki azt ne vigyék el, 
hanem értesítsék a lakosságot, mert lehet, hogy elvinnének haza néhány könyvet.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem az lenne csak, hogy itt az elején, közösség rendezvények 
szervezése, utal rá, hogy a legtöbb a gyerekeknek, de ezen kívül milyen közösségi rendezvényeket 
szerveznek.  
 
Máté Gábor polgármester: Tímea, mint könyvtáros és kultúr ember a faluban, minden falusi 
rendezvényben valamilyen formában rész vesz, nem a könyvtár kezdeményezésével történnek. 
Elsősorban ezek gyerek centrikus, gyerek központú rendezvények. Aki járt bent egy 3-4 évvel 
ezelőtt meg járt bent most a könyvtárba az látja, hogy egy teljesen megújult a könyvtár belső 
állapota. Igyekeztünk olyan beruházásokat csinálni, ami ha az épület elbontásra kerül, akkor ne 
legyen egy komoly veszteség. A könyvtár most úgy a külső állapotában, mint a működési 
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rendszerében, mint a könyvállomány állapotában és használhatóságában és a folyóiratok 
választékában szerintem a falusi igényeket maximálisan kiszolgálja.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja a napirendi pontot. Aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
35/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Somogyi Károly Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatója 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Somogyi Károly 
Városi és Megyei Könyvtár szakmai tájékoztatóját a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
7. napirendi pont: Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2015. 
évi költségvetésének végrehajtásáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, beszámoló a Kistelek Környéki Települések 
Többcélú Társulása 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez egy tájékoztató anyag és általában az van, hogy mivel mi tényleg 
csak olyan dolgokat vállaltunk be, ami nálunk egyrészt üzemeltethető, fenntartható így a mi 
vonatkozásunkban, ahogy látjátok a bevételek és kiadások azok jó arányban, vannak.  
 
Kovács Andrásné tag: Én is végignéztem és láttam, hogy tulajdonképpen, ami pénzt kaptunk, 
futotta a fölmerült kiadásokat, nincs benne különösebb, a nagy részét munkabér teszi ki.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. A bizottság elfogadásra javasolja a napirendi pontot. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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36/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a Kistelek Környéki Települések Többcélú Társulása 2015. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Kistelek Környéki 
Települések Többcélú Társulása 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
8. napirendi pont: Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2015. évi költségvetésének 
végrehajtásáról 
 
Sági Mihály elnök: Nyolcadik napirendi pont, beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2015. évi 
költségvetésének végrehajtásáról.  
 
Máté Gábor polgármester: Ez is csak egy tájékoztató, hogy lássuk, ez van, véleményt lehet 
mondani, ebből látszik, hogy mi volt eddig. Itt most annyit tudok ebbe mondani, hogy az a helyzet 
most, hogy van elgondolkodási jogunk ebbe a dologba a mentén, hogy az által, hogy Kistelek olyan 
kategóriába van, hogy a normatíva nem annyi, mint hogyha mi önállóan csinálnánk, akkor mi 
mennyi normatívát kapnánk. Meg lehet, hogy akkor sem kellene kevesebb pluszt hozzátenni, vagy 
egy 2 milliót nyernénk általa, ha kivonulnánk ebből a rendszerből. Viszont mivel mi kis óvoda 
vagyunk és így egy nagyobb óvodával szakmai közösséget, alkotunk, mindig azt kaptuk, hogy 
nekik jó ez a közös rendszer szakmailag. Ha a mi óvodánkat szakmailag előbbre viszi, akkor 
nekünk megéri azt az 1-2 millió pluszt a működtetésbe. A pályázatokkal kapcsolatosan pedig 
vastagon megéri a dolog, mert a kisteleki projekt menedzsment elég vastagon bele tud menni ebbe 
a dologba, és azt mondhatom, hogy Kistelek azért mindig elég rendesen juttat a pusztaszeri 
óvodának a pályázataiból és ez nekünk jó. Ez a mostani óvodafejlesztéses történet Kistelek nélkül 
nem is jött volna össze, mert nem tudtunk volna olyan mutatókat produkálni, hogy ennek 
nekimehessünk.  
 
Sági Mihály elnök: Tavaly amikor ez a beszámoló itt volt előttünk ugyanez fölmerült, hogy meg 
kellene nézni ezt a lehetőséget, hogy mi van ha. Az a véleményem, hogy ameddig ez a leendő 
szabadidős központtal nem lépünk valamerre maradjunk benne.  
 
Máté Gábor polgármester: Én is ezt mondom, több oldalról is ez a vélemény. Lehet, hogy maga 
a működtetésben egy kicsit több áldozatot igényel tőlünk, de ezek olyan áldozatok, amiket mi 
tudunk vállalni, viszont olyan nyereségek jönnek, amik sokkal többet érnek.  
 
Sági Mihály elnök: A napirendi pontot elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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37/2016.(VI.22.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a Térségi Intézményi Társulás 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Térségi 
Intézményi Társulás 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
9. napirendi pont: Hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés módosítása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés 
módosítása. Egy évvel ezelőtt mikor ezt tárgyaltuk akkor az önkormányzat kötött egy szerződést 
és most úgy tűnik, hogy ezt egy oldalúan módosítani kell.  
 
Máté Gábor polgármester: A törvényi előírások miatt a szerződésünknek bizonyos pontjait 
módosításra kerülnek.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ami az újdonság, hogy létrehozták ezt a Nemzeti Hulladékgazdálkodási 
Koordináló és Vagyonkezelő Zrt-t, akinek csak annyi a dolga, hogy ő beszedi a pénzt és 
visszaosztja a hulladékkezelési közszolgáltatóknak. A legutóbbi jegyzői értekezleten volt 
szerencsém meghallgatni a jogi igazgatóját ennek a Zrt-nek, azt mondta, hogy hamarabb meg 
kellett kezdeniük a tevékenységét ennek a cégnek, mint hogy megjelentek volna azok a 
végrehajtási jogszabályok, ami alapján a közbeszerzési eljárást számlázó program beszerzésére ki 
lehetett volna írni. Most úgy nevezett bérszámlázásban gondolkodnak, tehát ugyanúgy a 
Településtisztasági Kft szedi be, de ennek a Zrt-nek a nevében, meg javára ezeket, a pénzeket.  
 
Sági Mihály elnök: Beszéltem az Imrével, nem hivatalosan mondja, kettő hónap tartaléka van, 
azt ki tudja fizetni utána, nem tudja, mit csinál. Ide teszik elénk, először a bizottság aztán az 
önkormányzat, nincs más lehetősége el, kell fogadni.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem továbbra is van ezzel kapcsolatban egy kérdése, a 
lomtalanítás. A régibe benne van, hogy lomtalanítás évente egyszer.  
 
Máté Gábor polgármester: Van lomtalanítás, nem évente egyszer, hanem akinek összegyűlt 
lomja van, és jelzi a Trombitásnak, és ő helyből elviszi. Ezt egyébként már többször a Hírfutárba is 
leírtam.  
 
Sági Mihály elnök: Nem értek egyet a szerződésmódosítással, de mint képviselő nem tudok mást 
csinálni, a bizottságnak is javaslom, fogadjuk el. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
 
 
 
 
 
 



38/ 20 16. (VI. 22. ) EB. hatirozat

T6rgy: Hullad6kkezel6si kcizszolgdltatdsi szerz6d6s m6dositdsa

H ATA NO ZNT

Pusztaszer Kozs6g 0nkormdnyzata K6pvisel6-testtrlet6nek El6k6szit6 Bizottsdga a hullad6kkezel6si
kdzszolgSltatdsi szerzcjd6s m6dosftdsdt a K6pviselcj-testriletnek elfogaddsra javasolja.

Hatirid6: azonnal

Felel6s: Sdgi MihSly elndk

SSgi Mih6ly eln6k: Ha nincs mds tdrgyalnival6, a mai bizottsdgi ril6st bezdrom.

Kmf,

J,4ool^J B"Jl.;. ,j"&
K6sdn6 Buknicz Mdria
El6k6szit6 Bizottsdg

tagjaelncike
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HATAROZATOK JEGYZEKE

Sorsz6m T6rgy Hat6rid6

29 / 20 L6. NL22.\EB. hatd rozat Napirendi pontok elfooaddsa azonnal
30 / 20 16. (vL22.)EB. hatd rozat Beszdmol6 a Szent Mikl6s Katolikus AltalSnos

Iskola Pusztaszeri Telephelye (Csizmazia Gycirgy
Attaliinos Iskola) munkdid16l

azonnal

3 1/20 16. (VI. 22. )EB, hatdrozat Beszdmol6 a T6rs6gi KdzOs Igazgatdsri
Kdzoktatdsi 6s Gyermekj6l6ti Int6zm6ny
Csizmazia Gvdrov 6voda munkdiS16l

azonnal

32 / 20 76. (Vl.22.)EB. hatd rozat Beszdmol6 a hdziorvos munkdid16l azonna
33 / 20 76. (VL22.\EB. hatd rozat Beszdmol6 a foqorvos munkdiSr6l azonna
34 / 20 L6. (Vl.22.)EB. hatd rozat Beszdmol6 a v6dcind munk6iSr6l azonna
35/20 16. (VL22.)EB. hatarozat A Somogyi Kdroly Vdrosi 6s Megyei Kdnyvtdr

szakmai tdiekoztat6ia
azonnal

36 I 20 t6. (VL22,)EB. hatdrozat Beszdmol6 a Kistelek Kdrny6ki TelepUl6sek
Tdbbc6lti Tdrsuldsa 2015. 6vi k6lts6gvet6s6nek
v6orehaitdsd16l

azonnal

37 / 2AL6.(VL22.)EB. hatdrozat Beszdmol6 a T6rs6gi Int6zm6nyi TdrsulSs 2015.
6vi k6lts6svet6s6nek v6srehaitdsd16l

azonnal

38/20 16. (VL22.)EB. hatarozat Hullad6kkezel6si kdzszolgdltatdsi szerzdd6s
m6dosftdsa

azonnal
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JELENLETI IV
Pusztaszer Kdzs6g OnkormSnyzata K6pvisel6-testiilet6nek

El6k6szit6 Bizotts6ga
2016, j(nius 22-6n

megtartott iil6s6n megjelentekr6l

Sdgi Mihdly elnok

K6sdn6 Buknicz MiSria tag

Kovdcs Andrdsn6 tag 
-

Mdt6 Giibor polgdrmester

dr. Jaksa Tibor aljegyzf

T6th M6nik5 jkv.-vezet6

Tandcskozdsi joggal jelen vannak:



Pusztaszer Kozs6g 0nkorm5nyzata
ElSk6szit5 Bizottsdga
Elnok6t5l
6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.
T: +36 62576 5IO
F: +36 62 576 51I
pmhiv@ pusztaszer. hu

K6pviselS-testLi let6nek

MEGNiV6
Pusztaszer Kdzs6g 0n kormd nyzata K6pvise l6-testri I et6nek

El6k6szit5 Bizottsdga rl l6s6t

2OL6. jrinius 22-6n (szerda) 1630 6ra

kezdettel osszehivom.

Az i.il6s helye: Csengelei Kozds Onkormdnyzati Hivatal Pusztaszeri Kirendelts6g6nek iil6sterme
(Pusztaszer, Kossuth u. 45.)

Javasolt napirend:

1.) Besz6mol6 a Szent Mikl6s Katolikus Altaldnos Iskola Pusztaszeri Telephelye (Csizmazia Gyorgy
AltalSnos Iskola) munkSjdr6l

2.) Beszdmol6 a T6rs6gi Kozos Igazgatdsri Kozoktatdsi 6s Gyermekj6l6ti Int6zm6ny Csizmazia
Gyorgy Ovoda munkSj516l (p6tl6lag el6terjesztve)

3.) Beszdmol6 a hdziorvos munkdjSr6l
4.) Besz5mol6 a fogorvos munkdjd16l (p6tl6lag el6terjesztve)
5.) Beszdmol6 a v6d6n6 munkdjdr6l
6.) A Somogyi KSroly V6rosi 6s Megyei Konyvt6r szakmai tdj6koztat6ja
7.) Beszdmo16 a Kistelek Korny6ki Teleptil6sek Tdbbc6lI TdrsulSsa 2015.6vi kolts6gvet6s6nek

v6grehajtdsd16l
B.) Beszdmol6 a T6rs6gi Int6zm6nyiTdrsulSs 2015. 6vi kolts6gvet6s6nek v6grehajtdsd16l
9. ) H u I lad6kkezel6si kozszolgdltatdsi szerzdd6s m 6dositdsa

A bizottsdg [il6s6re tisztelettel meghivom, megjelen6s6re szdmitok.

Pusztaszer, 2016. jfnius 16.
' tr;.51'9 C,'.
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sdsi Mihdry sk.
' .'*'ilf.S.' Etdk6szitd-Brzottsdg


